
Finančná komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

 

Košice: 19.09.2013 

Číslo: 1385/2013/OF 

Vybavuje: Ing. Mária Karafová 
e-mail: Maria.Karafova@vucke.sk  

Telefón: 055/7268 210  

Fax: 055/7268 149 
 

 

ZÁPISNICA 

zo 25. zasadnutia Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 04.10.2013 

 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Informatívna správa o ukončení projektu BICY – Cities & Regions of Bicycles 

3. Zhodnotenie 10 ročnej činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. 

o. (2003 - 2013) 

4. Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom 

kraji 

5. Informácia o realizácii projektu EHMK 

6. Rôzne 

7. Záver zasadnutia 

 

 

 

K bodu č. 1 
Vyjadrenie: 

Komisiu viedol Ing. Farkašovský, ktorý ospravedlnil neprítomnosť predsedu komisie Ing. 

Buriana.  

Poslanec Ing. Süli navrhol, aby v bode „Rôzne“ bola podaná informácia o plnení rozpočtu 

KSK za 1 . – 8. mesiac 2013. 

Komisia bola uznášania schopná. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č. 2 
Vyjadrenie: 

K materiálu „Informatívna správa o ukončení projektu BICY – Cities & Regions of Bicycles“ 

nemali členovia komisie žiadne pripomienky. 



 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 3 
Vyjadrenie: 

Materiál „Zhodnotenie 10 ročnej činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, 

n. o. (2003 - 2013)“ členom komisie odprezentoval Ing. Tešliar, riaditeľ ARR. Členovia 

komisie nemali k materiálu pripomienky. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 4 
Vyjadrenie: 

Materiál „Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom samosprávnom 

kraji“ bol schválený bez pripomienok. 

Na otázku poslanca Rečku ohľadne cyklotrasy Veľký Milič, Ing. Šebešová informovala, že 

bola uzavretá dohoda s majiteľom pozemku, že bolo ukončené verejné obstarávanie a po 

vykonaní kontroly VO projekt pokračuje ďalej. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 5 
Vyjadrenie: 

K materiálu „Informácia o realizácii projektu EHMK“ nemali členovia komisie pripomienky. 

 

Uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 6 
Vyjadrenie: 

Ing. Karafová informovala o čerpaní rozpočtu za 1. – 8. mesiac 2013. Čerpanie rozpočtu KSK 

za obdobie 1. - 8. je rovnomerné a zodpovedá hodnotenému obdobiu. Príjmy nie sú naplnené 

iba u kapitálových výdavkov. Do konca roka je predpoklad splnenia príjmov z predaja 

majetku polikliniky v Moldave nad Bodvou a ďalšieho majetku. Ďalšie plánované príjmy 

z predaja majetku KSK nie sú rozpočtované vo výdavkovej časti rozpočtu. 

 

 

 

K bodu č. 7 
Vyjadrenie: 

Ing. Farkašovský odovzdal ďakovné listy členom - neposlancom a poďakoval všetkým 

členom komisie za prácu počas celého volebného obdobia. 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 


